

Dr. Maria Ornter

Green Tech Cluster Styria

CV D

Maria Ortner hat an der Universität Graz Umweltsystemwissenschaften studiert und an der Universität Innsbruck im Bereich Abfallwirtschaft zum Thema „Environmental Assessment Challenges of Waste Management Systems“ promoviert. Beim Green Tech Cluster Styria leitet sie seit 3 Jahren den Fachbereich Green Resources und ist für die Entwicklung von Innovationsprojekten und internationalen Kooperationen sowie für den Internationalisierung-Support der Cluster-Partner verantwortlich.

Dr. Maria Ornter

Green Tech Cluster Styria

CV E

Maria Ortner holds a PhD in waste management with special focus on Environmental Assessment Challenges of Waste Management Systems. She worked 4 years as a research assistant at the University of Innsbruck – department “Waste and Resource Management”. At the Green Tech Cluster Styria her key responsibilities are project development with a special focus on Green Resources, EU projects & international cooperation’s and consulting activities in internationalization.